
Protokół Nr 29/09
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego
w dniu 27 kwietnia 2009 roku.

Miejsce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:00, zakończono o 15:15.
Przewodniczył: Tomasz Grynczel - Przewodniczący Komisji.
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce oraz

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2008.
4. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2008 rok.
5. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Sokółce za 2008 rok.
6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości

położonych w Sokółce przy ul. Konopnickiej.
7. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2008 rok.
9. Wolne wnioski.

Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła protokół z poprzedniego
posiedzenia.

Ad.3
Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce oraz informacja o
stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2008 przedstawił Komendant
Powiatowy Policji Pan Wiesław Małachwiej.
Radny Ł.Moździerski zapytał odnośnie monitoringu miejskiego.
Komendant Powiatowy Policji odpowiedział, że monitoring jest potrzebny, ale wtedy jeśli
będzie pod stałym nadzorem, a do tego potrzebne są zasoby kadrowe. Dodał również, że
lepiej żeby tych kamer było mniej ale dobrej jakości.
Radny Ł.Moździerski zapytał odnośnie młodzieży siedzącej przy szkołach i przedszkolach
wieczorami.



Komendant W.Małachwiej odpowiedział, że młodzież siedzi wszędzie zwłaszcza teraz w
okresie wiosenno letnim ale do tego potrzebny jest również nadzór rodziców.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji z
działalności za 2008 rok.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad,4
Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2008 rok przedstawił Komendant Straży
Miejskiej Krzysztof Jacewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2008
rok.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.5
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce za
2008 rok przedstawił Dyrektor ZGKiM A.Jackiewicz.
Radny R.Rybiński zapytał ile budynków komunalnych można było by się pozbyć.
Dyrektor ZGKiM A.Jackiewicz odpowiedział, że nie warto jest remontować nam budynków
dzierżawionych za symboliczną l zł, oraz dobrze by było pozbyć się budynków gdzie tylko
jedno mieszkanie nie jest wykupione.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że wykonujemy dokumentacje na budowę pietra na ul.
Majowej 2, będzie tam około 6 mieszkań.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie działalności Zakładu Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce za 2008 rok.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości położonych w
Sokółce przy ul. Konopnickiej przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Dyskusji nie było.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.
Radny Ł.Moździerski zapytał kto jest wnioskodawcą.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że sprawa ujrzała światło dzienne po sprawie radnych
Grynczela i Rybińskiego wówczas zostały pozyskane informacje że radny Moździerski nie
zastosował się do przepisów ustawy o samorządzie gminnym. Zapytano wojewodę co z tym
robić, Wojewoda odpisał, że leży to w gestii Rady Miejskiej i takie pismo zostało przesłane
do Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Radny Ł.Moździerski powiedział, że nie może się zgodzić z argumentami zawartymi w
projekcie uchwały. Dodał również że skoro Burmistrz posiadała takie informacje już w
grudniu to dlaczego dopiero teraz projekt uchwały trafia na sesje.
Po dyskusji Przewodniczący zaproponowała przegłosowanie projektu uchwały.
Radny Moździerski oświadczył, że nie będzie udziału w głosowaniu.
Komisja w głosowaniu 4 głosami "wstrzymała się"



Sprawozdanie z wykonania budżetu gmmy Sokółka za 2008 rok przedstawił Burmistrz
Stanisław Małachwiej .
Dyskusji nie było.
Komisja 4 głosami "za" przyjęła sprawozdanie.

Ad.9
Wolne wnioski.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Tomasz Grynczel



Lista obecności
Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1 Grynczel Tomasz Przewodniczący .......,
~rt/JI) .

2 Paszko Celina Zastępca
Przewodniczącego

3 Rybiński Robert Członek

4 Siergiej Tadeusz Członek

5 Białobłocka Elżbieta Członek

6. Moździerski Łukasz Członek
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